
Protokół Nr 37/2019 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 20 listopada 2019 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek,  

Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka, Przewodniczący Rady – p. Andrzej 
Bróździński, Skarbnik – Renata Mróz, Sekretarz - Elżbieta Bieniek, Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy – Aleksandra Nowogórska, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Anna 
Kalinowska, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowisk - Agnieszka Szczepkowska, 
Inspektor w Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Sławomir 
Knapiński, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Iwona Urbanowicz,  
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - Jacek Dłuski i Dyrektor Centrum Kształcenia 
Zawodowego – Jarosław Kwiecień. Obrady otworzył i poprowadził Starosta Marcin Paliński.  

 
Porządek obrad: 

I. Powiatowy Urząd Pracy: 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy.  

II. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Omówienie zmienionego projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań 

oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach 

rehabilitacji społecznej i zawodowej  ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na rok 2019. 

III.Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Rozpatrzenie wniosku o ponowne uzgodnienie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w części obrębu geodezyjnego Załuski, gm. 

Nidzica. 

IV. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na: 

Utworzenie platformy GIS oraz utworzenie e-usług publicznych wraz z uruchomieniem 

funkcjonalności płatności on-line oraz utworzenie geoportalu wraz ze szkoleniem 

pracowników na potrzeby realizacji projektu pn. „Zintegrowana informacja geodezyjna 

i kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim”. 

2. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

V. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na „Prowadzenie mobilnego punktu 
nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu nidzickiego w 2020 r.”, 

2) zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji ZSZiO w Nidzicy. 
2.  Wynagrodzenia nauczycieli za 10 miesięcy. 

VI. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2019. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2019, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-

2039. 
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Ad. I.1. 
p. A. Nowogórska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy wraz z uzasadnieniem, w 
którym określono, że ze względu na decyzję Zarządu Powiatu dotyczącą zabezpieczenia obsługi 
prawnej w 2020 roku w PUP wspólnie z pozostałymi jednostkami organizacyjnymi Powiatu, 
likwiduje się stanowisko radcy prawnego. Ponadto uchwała aktualizuje podstawy prawne. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/133/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. Stanowi 
ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Starosta Marcin Paliński poprosił dyrektor o przedstawienie pisma pracowników PUP. 
p. A. Nowogórska przedstawiła zadania realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy w okresie 

od 1 stycznia do 31 października 2019 r. Stwierdziła, że ruch jest bardzo duży, ponieważ w tym 
czasie wpłynęło ponad 5200 pism. Pracownicy są dosyć mocno obciążeni, bo doszły nowe zadania, 
jak obsługa cudzoziemców. W podsumowaniu roku też taka informacja zostanie zamieszczona. 
Następnie p. Nowogórska przeczytała treść złożonego przez kilku pracowników PUP pisma z 
prośbą o podwyżkę w wysokości 500 zł miesięcznie. Zaznaczyła, że z budżetu PUP nie jest w stanie 
tej prośby zrealizować. 7 listopada br. złożyła więc pismo do Starosty w tej sprawie.  

p. Mateusz Budka zapytał, czy w momencie, gdy pracownicy odchodzili z urzędu, na ich 
miejsce byli zatrudnieni nowi. 

p. A. Nowogórska odpowiedziała, że nie. Ich zadania zostały podzielone między 
pracowników. 2 lata temu odeszły 3 osoby. 

p. Andrzej Bróździński zapytał, czy obecni pracownicy będą mieli wynagrodzenie niższe od 
minimalnego? 

p. A. Nowogórska odpowiedziała, że 3 pracowników nie będzie osiągać wynagrodzenia 
zasadniczego 2.600 zł.  

Starosta Marcin Paliński zapytał, jakie środki z funduszu pracy wpływały. 
p. Nowogórska odpowiedziała, że środki te pewnie spadają.  
p. Renata Mróz podała, że w 2008 r. wynosiły 8,5 mln zł. 
Dyrektor PUP dodała, że obecnie wynoszą 2,5 mln zł. 
p. Lech Brzozowski stwierdził, że sytuacja zmienia się wszędzie, podobnie jest w szkołach. 

Przybywa nowych zadań. Pracownicy powinni zarabiać więcej.  
Starosta zauważył, że we wszystkich jednostkach czeka nas ten sam problem. 
p. A. Nowogórska poinformowała, że urząd poszukuje informatyka. Problemem jest zbyt 

niskie wynagrodzenie. Dodała, że motywacja do pracy jest bardzo ważnym. A jednym z elementów 
motywacji jest wynagrodzenie. 

Więcej pytań do dyrektor PUP nie było.  
 
p. A. Nowogórska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Anna Kalinowska.  
 
Ad. II. 
p. Anna Kalinowska poinformowała, że w związku z pismem  Powiatowego Urzędu Pracy 

w ramach zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej dla pracodawcy 
pozostanie nie wykorzystana kwota 7.000 zł. Proponowała zatem przesunąć te środki na zadanie 
dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze i ująć w uchwale przygotowanej na najbliższą sesję, żeby zostały wykorzystane jeszcze 
w tym roku przez osoby potrzebujące. Zapotrzebowanie w tym zakresie jest duże i wciąż są wnioski 
oczekujące na rozpatrzenie. Zmiana ta , jako autopoprawka dopisana zostałaby do projektu 
uchwały Rady omówionego na wcześniejszym posiedzeniu. 

 Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt 
uchwały. 
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p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 
 
Ad. III. 
p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek o ponowne uzgodnienie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w części obrębu geodezyjnego 
Załuski, gm. Nidzica. Poinformowała, że wszystkie wcześniejsze uwagi zostały w projekcie 
uwzględnione.  

Wobec powyższego Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie uzgodnił projekt 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w części obrębu 
geodezyjnego Załuski.  

 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. IV.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wyniki przetargu nieograniczonego na Utworzenie 

platformy GIS oraz utworzenie e-usług publicznych wraz z uruchomieniem funkcjonalności 
płatności on-line oraz utworzenie geoportalu wraz ze szkoleniem pracowników na potrzeby 
realizacji projektu pn. „Zintegrowana informacja geodezyjna i kartograficzna Warmii i Mazur w 
Powiecie Nidzickim”. Poinformowała, że wpłynęła jedna oferta firmy GEOBID z Katowic za cenę 
196.800 zł, która nie podlega odrzuceniu. Spełnia wszystkie wymogi i komisja przetargowa uznała 
ją jako najkorzystniejszą.  

Zarząd nie miął uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/134/2019 w powyższej 
sprawie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. IV.2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje w sprawie wydawanych przez Starostę decyzji 

odszkodowawczych za grunty przejęte pod rozbudowę drogi powiatowej Safronka- Wiłunie –
Powierż oraz prowadzonych negocjacjach odnośnie terminu wypłaty.  

p. Andrzej Bróździński zapytał, czy prowadzone procedury nie będą kolidowały z realizacją 
inwestycji. 

p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że nie będą w ogóle kolidowały, gdyż nieruchomości 
przeznaczone pod inwestycję stanowią własność Powiatu, a postępowanie odszkodowawcze 
dotyczy tylko i wyłącznie ustalenia i wypłacenia odszkodowania. 

 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączył p. Sławomir Knapiński. 
 
Ad. V.1. 
p. Sławomir Knapiński przedstawił wyniki otwartego konkursu ofert na „Prowadzenie 

mobilnego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu nidzickiego w 2020 r.”. Wpłynęło 6 ofert, 
przy czym jedna, nie spełniająca wymogów, została odrzucona. Za najkorzystniejszą komisja 
wybrała ofertę Zaborskiego Towarzystwa Naukowego z miejscowości Brusy. Na realizację tego 
zadania przeznacza się w roku 2020 kwotę 64.020 zł brutto.  

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/135/2019 w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na „Prowadzenie mobilnego punktu nieodpłatnej pomocy 
prawnej i świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej 
na terenie powiatu nidzickiego w 2020 r.”, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V.2. 
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p. Sławomir Knapiński przedstawił wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących o uwzględnienie zmian w arkuszu organizacji jednostki ze względu na 
konieczność prowadzenia nauczania indywidualnego dla uczennicy IV kl. technikum 
ekonomicznego. Zmiana spowoduje zwiększenie ilości godzin przedmiotów ogólnych  o 16 w roku 
2019 oraz 14 godzin w okresie od  stycznia do 24 kwietnia 2020 r.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/136/2019 w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V.3. 
p. Sławomir Knapiński przedstawił wysokość średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

poszczególnych grupach awansu zawodowego za 10 miesięcy 2019 r. Wymaganej średniej nie 
osiągają nauczyciele mianowani i dyplomowani, przy czym ta druga grupa w listopadzie powinna 
osiągnąć wymaganą średnią ze względu na podwyżkę wynagrodzeń.  

p. Mateusz Budka zapytał, jak średnia zmieniła się od początku roku u nauczycieli 
dyplomowanych.  

p. Sławomir Knapiński odpowiedział, że musiałby to sprawdzić. 
p. Andrzej Bróździński zapytał, co w wypadku, kiedy średniej nie osiągną? 
p. Sławomir Knapiński odpowiedział, że należy wypłacić tej grupie kwotę wyrównującą. 

Uważa, że w grupie nauczycieli minowanych nie dorównamy do wymaganej średniej.  
p. Andrzej Bróździński zauważył, że nauczyciel mianowany powinien osiągać średnią 4.806 

zł, a u nas jest 4442,42 zł. Różnica to ok. 400 zł.  
p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że dotyczy to 10 osób. 
 
p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączył Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek 

Dłuski. 
 
Ad. VI.1. 
p. Renata Mróz poprosiła dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg o wyjaśnienie wniosków 

dotyczących zmian w budżecie powiatu. 
p. Jacek Dłuski zaznaczył, że zmiany polegają na tym, że wszystkie rozbudowy dróg 

rozpoczynają się w 2020 r. i wynikają z harmonogramów prac. Trzeba planować kwoty określne 
przez firmy wykonawcze. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że oferta nadzoru inwestorskiego na rozbudowę drogi 
powiatowej ul. Olsztyńska - dr. kr. Nr 7 poprzez budowę ciągu pieszo-rowerowego jest wyższa i 
wyniesie 15.326 zł. Płatna w 2020 r. 

p. Jacek Dłuski potwierdził, następnie przedstawił do rozważenia propozycję odprowadzenia 
wód opadowych z ul. Kościuszki. Należy ją odprowadzić do nowego rurociągu. Rów jest 
własnością Wód Polskich. Przypomniał, że projekt rowu finansowany był  budżetu powiatu i 
gminy, po połowie. Kompetencje odnośnie budowy przekazane zostały do Wód Polskich. 
Proponował spróbować wykonać to, co jest możliwe w naszym pasie drogowym.  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że koszt budowy rurociągu to 721 000 zł (po 50% powiat i 
gmina). Zapytała, czy jest konieczność zabezpieczenia na dzień dzisiejszy środków na ten cel. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że pozwolenie na budowę kończy się 20 lutego 2020 r., wydane 
dla Powiatowego Zarządu Dróg.  

Starosta Marcin Paliński proponował nie zabezpieczać tych środków. To dodatkowa spora 
kwota dla powiatu. Zagrożona będzie inwestycja za 20 mln zł. Moglibyśmy się ewentualnie zgodzić 
na współfinansowanie rurociągu z Wodami Polskimi,  50% - Wody , 50% - powiat i gmina. 

p. Lech Brzozowski przypomniał, że uzgodnienia były takie, że samorządy robią projekt, a 
oni – finansują przebudowę rurociągu.  
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p. Jacek Dłuski poinformował, że zakończył się remont drogi Rączki-Łyna. Jeszcze 
pozostała kwestia zjazdów. W realizacji jest droga Kozłowo- Sławka- do drogi 538, a następna 
będzie droga Rembowo- Zembrzus Mokry Grunt. 

p. Lech Brzozowski zwrócił uwagę na fatalny wjazd w ul. Żeromskiego. Łańcuchy od ul. 
Żeromskiego wzdłuż ul. Warszawskiej też wyglądają źle. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że zostaną poprawione, ale to już 12. raz w tym roku. 
Ciężarówki ciągle w nie wjeżdżają.  

p. Mateusz Budka zapytał, co się dzieje w sprawie drzew przy drodze Rączki –Łyna.  
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że wpłynął wniosek, na podstawie którego znakowane są 

drzewa. Zarząd wydał zgodę na ich usunięcie i czekamy teraz na decyzję Burmistrza.  
p. Mateusz Budka wspomniał, że w maju rozmawialiśmy o chodniku w Piątkach. Prosiliśmy 

o uzupełnienie ubytków w krawężnikach. Nie są uzupełnione. Wnioskowaliśmy o jednolity 
krawężnik.  

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że rozważane są różne możliwości. Powinna powstać 
dokumentacja burzowa na potrzeby ul. Kolejowej i Piątek. Wówczas szybko wymyślono taki 
system, który jest nieskuteczny w tym miejscu.  

Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że jeśli jest możliwość, to należy to uzupełnić.  
p. Jacek Dłuski odpowiedział, że najgorsze miejsca w chodniku zostały przełożone, spróbuje 

coś zaradzić. 
 
Więcej pytań do dyrektora PZD nie było, więc opuścił salę obrad. 
 
W związku z decyzją Wojewody o dofinansowaniu kotła c.o. dla Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Nidzicy i kosztorysem jego montażu, który złożył Dyrektor, poproszono p. 
Jarosława Kwietnia o wyjaśnienia. 

 
 Do posiedzenia dołączył Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego – J. Kwiecień. 
 
Starosta Marcin Paliński zapytał dyrektora, dlaczego, gdy składane były wnioski o 

dofinansowanie zakupu sprzętu, dyrektor określił wartość na kwotę 65.000 zł, natomiast później 
złożona wycena na kocioł wraz z instalacją to już 171.000 zł.  

p. J. Kwiecień odpowiedział, że był krótki czas na rozpoznanie. Podana była moc 300 KW. 
Proszono o podanie kwoty zakupu pieca. Wycenę robiła firma zajmująca się instalacją dużych 
kotłów, na zamówienie, za cenę ok. 80.000 zł. Dodał, że zdaniem tej firmy w naszych warunkach 
bardziej ekonomiczne byłoby zamontowanie 2 kotłów kaskadowo, ponieważ w sezonie letnim 
może grzać tylko 1 kocioł. Zaznaczył przy tym, że sam zakup kotła nie załatwia sprawy, ponieważ 
przy istniejącej instalacji niemożliwe jest jego zamontowanie. Ostatnia modernizacja sieci była 40 
lat temu. Nowe kotły mają czujniki spalin i ciągu. Nie ma rozdzielni c.o., zasilania elektrycznego, 
związanego z automatyką. Są też sterowniki czasowe z czujnikami na zewnątrz. Kotłownia nie była 
modernizowana,  a to jest jedyny sposób, żeby ją zmodernizować.  Obecny kocioł był 6 lat temu 
przejęty z internatu ZSZiO. Dwukrotnie był już spawany i cieknie. 

Starosta Marcin Paliński zapytał, czemu wyważarka do kół nie została zgłoszona do wniosku. 
p. Jarosław Kwiecień odpowiedział, że wyważarki nie mieściły się w kategorii zakupów.  
p. Lech Brzozowski stwierdził, że jeśli jednostka ma jakieś potrzeby, to powinna o tym pisać, 

że jest konieczność inwestycji.  
p. Jarosław Kwiecień zaznaczył, że szansa na skorzystanie z tych środków pojawiła się nagle. 
p. Lech Brzozowski stwierdził, że jak się robi dokumentacje, to trzeba zrobić rozeznanie u 

kilku wykonawców. Wygląda na to, że jest to inwestycja za ok. 200.000 zł. Zapytał, czy jednostka 
ma inne potrzeby.  

p. Renata Mróz stwierdziła, że mogliśmy wystąpić o zakup innego sprzętu. 
p. Jarosław Kwiecień wyjaśnił, że miał kilka godzin na podanie ceny.  
Starosta Marcin Paliński zapytał, ile dyrektor  czekał na wycenę. 
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p. Jarosław Kwiecień odpowiedział, że tydzień. 
Starosta Marcin Paliński podkreślił, że dyrektor podał kwotę 65.000 zł. Powinien zdawać 

sobie sprawę z faktu, że kocioł wymaga montażu. 
p. Jarosław Kwiecień odpowiedział, że miał podać kwotę na piec i jakiej mocy. 65 000 zł to 

średnia cena. Gdyby otrzymał informację o modernizacji, to podałby koszt. 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że kiedy pojawiły się środki, to taka informację 

podano jednostkom. Podkreślił, że jeśli jest zakup kotła, to oczywiste, że łączy się z montażem. 
Dodał, że w Kętrzynie wnioskowali o panele słoneczne z montażem. Uważa, że jeśli odstąpimy od 
tego wniosku, to w przyszłym roku nas to czeka. Zrozumiałym jest, że nie ma środków w wysokości 
171.000 zł. Mamy we wniosku sam zakup kotła, nie uwzględniając robót. 

p. Andrzej Bróździński podkreślił, że kocioł przecieka.  
p. Jarosław Kwiecień stwierdził, że gdyby dostał informację, że ma podać wartość 

modernizacji, to podałby inną kwotę.  
p. Andrzej Bróździński zauważył, że jeśli zakup kotła, to wiąże się z montażem i kotłownią. 

Kierownik Wydziału nie jest od spraw technicznych. Remontowany był komin. Dyrektor sam 
powinien mieć informację, kosztorys na modernizację, propozycję pozyskania środków wskazać. 
Wcześniej powinien się zorientować w kosztach, jeśli są potrzeby. Zna dyrektor stan kotła. 
Stwierdził, że dyrektor nie musiał płacić za kosztorys, a firma PRIM zrobiłaby kosztorys szybciej. 
Uważa, że dyrektor powinien jako zarządca wychodzić z inicjatywą. Uważa, że gdyby był kosztorys 
nie pozyskali byśmy 30, tylko 80 tys. zł. Dodał, że dyrektor powinien też szukać środków na zakup 
wyważarki.  

p. Jarosław Kwiecień odpowiedział, że podał, jaką kwotę może znaleźć z paragrafów. 
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że okazuje się, że tych pieniędzy nie ma. 
p. Renata Mróz stwierdziła, że dyrektor ma nową księgową, stąd może te informacje. 
 
Więcej pytań do dyrektora CKZ nie było, więc opuścił salę obrad. 
 
Starosta Marcin Paliński uważa, że powiat powinien zwrócić te 30 tys. zł, ponieważ zabraknie 

środków na jego montaż.  
p. Renata Mróz zaznaczyła, że odbiór kotła może nastąpić dopiero po jego zamontowaniu, 

a na ten cel środków nie zaplanowano. Ponadto dodała, że na zdarzenia losowe można złożyć 
wniosek o dodatkową subwencję.  

Wicestarosta Paweł Przybyłek uważa, że żaden z dyrektorów nie ma żadnej dokumentacji na 
wyrost. 

 
p. Renata Mróz przedstawiła decyzje Wojewody Warmińsko-Mazurskiego oraz wnioski 

jednostek organizacyjnych o zmiany w budżecie: 
1) decyzja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 455/2019 z dnia 14 listopada br. 

zwiększająca plan dotacji celowej w rozdziale 71015 § 2110 o kwotę 9.000 zł z przeznaczeniem 
na dofinansowanie bieżącej działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą 
decyzją, jak również zwiększył plan wydatków w tym samym rozdziale w: § 4210 o kwotę 
8.480.34 zł, § 4300 o kwotę 500 zł, § 4360 o kwotę 19,66 zł; 

2) decyzja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 470/2019 z dnia 14 listopada br. 
zwiększająca plan dotacji celowej w rozdziale 75411 § 2110 o kwotę 21.000 zł z przeznaczeniem 
na pokrycie wydatków bieżących jednostki, w tym m. in. zakup paliwa. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą 
decyzją, jak również zwiększył plan wydatków w tym samym rozdziale w § 4210 o kwotę 
21.000 zł; 

3) decyzja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 454/2019 z dnia 14 listopada br. 
zmniejszająca plan dotacji celowej w rozdziale 85156 § 2110 o kwotę 17.385 zł przeznaczonych 
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na opłacanie składek na ubezpieczenia zdrowotne za osoby nie objęte obowiązkiem 
ubezpieczenia zdrowotnego. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zmniejszenia planu dochodów, zgodnie w powyższą 
decyzją, jak również zmniejszył plan wydatków w tym samym rozdziale w § 4130 o 
kwotę 17.385 zł; 

4) decyzja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 473/2019 z dnia 15 listopada br. 
zwiększająca plan dotacji celowej w rozdziale 85508 § 2160 o kwotę 9.039 zł z przeznaczeniem 
na wypłatę dodatku wychowawczego  (pomoc Państwa w wychowywaniu dzieci). 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą 
decyzją, jak również zwiększył plan wydatków w tym samym rozdziale w: § 3110 o kwotę 
8.749,70 zł i § 4210 o kwotę 289,30 zł; 

5) decyzja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 468/2019 z dnia 15 listopada br. 
zwiększająca plan dotacji celowej w rozdziale 85203 § 2110 o kwotę 0,50 zł z przeznaczeniem 
na wsparcie kobiet w ciąży i rodzin w zakresie dostępu do instrumentów polityki na rzecz 
rodziny. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie w powyższą 
decyzją, jak również zwiększył plan wydatków w tym samym rozdziale w § 2820 o kwotę 
0,50 zł; 

6) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 22.000 zł w ramach rozdziału 75020, wg 
następującego wyszczególnienia - zmniejszenie: § 4300 o kwotę 5.000 zł, § 4410 o kwotę 3.000 
zł, § 4430 o kwotę 10.000 zł, § 4610 o kwotę 1.000 zł i § 4700 o kwotę 3.000 zł, natomiast 
zwiększenie: § 4260 o kwotę 15.000 zł, § 4360 o kwotę 7.000 zł z przeznaczeniem na zakup 
energii elektrycznej, gazu, rozmowy telefoniczne i usługi internetowe. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
7) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 205 zł w ramach rozdziału 70005, wg 

następującego wyszczególnienia – zmniejszenie: § 4430 o kwotę 99 zł, § 4480 o kwotę 96 zł i § 
4700 o kwotę 10 zł, natomiast zwiększenie § 4210 o kwotę 205 zł na zabezpieczenie środków 
na zakup materiałów biurowych. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
8) wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o przesunięcie kwoty 49.246,42 zł 

w ramach rozdziału 75411 wg następującego wyszczególnienia – zmniejszenie: § 3020 o kwotę 
396,02 zł, § 4110 o kwotę 535 zł, § 4120 o kwotę 236 zł, § 4180 o kwotę 39.574,46 zł, § 4220 o 
kwotę 804,36 zł, § 4360 o kwotę 2.152 zł, § 4390 o kwotę 1.339,50 zł, § 4430 o kwotę 4.209 zł, 
§ 4440 o kwotę 0,08 zł, natomiast zwiększenie: § 3070 o kwotę 2.400 zł, § 4040 o kwotę 0,04 
zł, § 4210 o kwotę 39.846,38 zł, § 4250 o kwotę 7.000 zł. Zaoszczędzone środki jednostka chce 
przeznaczyć na uzupełnienie funduszu równoważników pieniężnych przysługujących 
funkcjonariuszom, funduszu nagrody rocznej w zakresie Programu Modernizacji, zakupu 
wyposażenia specjalnego i ochronnego dla funkcjonariuszy, zakupu sprzętu techniki specjalnej 
na potrzeby Specjalistycznej Grupy Poszukiwawczo- Ratowniczej. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
9) wniosek Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji o przesunięcie kwoty 2.673,79 zł w ramach 

rozdziału 80143, tj. zmniejszenie § 4240, a zwiększenie § 4210 w związku z koniecznością 
zakupu biurka do sekretariatu, zgodnie z wymogami RODO. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
10) wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących o przesunięcie kwoty 2.200 zł w ramach rozdziału 

80195 wg , tj. zmniejszenie § 4171, a zwiększenie: § 4301 o kwotę  2.000 zł i § 4431 o kwotę 200 
zł w ramach programu Erasmus projekt „Przygotowani na dorosłe życie” w związku z 
koniecznością dostosowania planu finansowego do wydatków.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
11) wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o przesunięcie kwoty 16.191,17 zł 

w ramach rozdziału 80195, tj. zmniejszenie: § 4017 o kwotę 7.608,55 zł, § 4019 o kwotę 447,56 
zł, § 4117 o kwotę 1.325,64 zł, § 4119 o kwotę 77,98 zł, § 4127 o kwotę 355,53 zł, § 4129 o 
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kwotę 20,91 zł, § 4307 o kwotę 6.001,94 zł, § 4309 o kwotę 353,06 zł, natomiast zwiększenie: § 
4217 o kwotę 15.291,66 zł, § 4219 o kwotę 899,51 zł w ramach projektu „Staż u pracodawcy- 
profesjonalny start na rynku pracy” w związku z zakupem niezbędnych materiałów potrzebnych 
do dalszej realizacji projektu. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
12) decyzja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego Nr FK 411/2019 z dnia 4 listopada br. 

zmniejszająca plan dotacji celowej w rozdziale 80146 § 2120 o kwotę 20.790 zł jako środki nie 
wykorzystane przez powiaty na wspieranie doradztwa metodycznego na obszarze województwa 
warmińsko-mazurskiego na finansowanie wydatków związanych z zatrudnieniem nauczycieli w 
zakresie realizacji zadań doradcy metodycznego. 

Zarząd jednogłośnie dokonał zmniejszenia planu dochodów, zgodnie w powyższą 
decyzją, jak również zmniejszył plan wydatków w tym samym rozdziale w: § 4010 o 
kwotę 12.255,26 zł, § 4110 o kwotę 2.106,68 zł, § 4120 o kwotę 300,25 zł, § 4440 o kwotę 
6.127,81 zł. 

13) wniosek Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji o przesunięcie kwoty 100 zł w ramach 
rozdziału 80146, tj. zmniejszenie § 4440, a zwiększenie § 4280- zakup usług zdrowotnych. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku; 
14) Skarbnik przedstawiła wnioski o zmiany planu wydatków placówek oświatowych: 

- Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących wnioskuje o zmniejszenie planu wydatków 
w rozdziale 80146 § 4700 o kwotę 11.084,38 zł, a zwiększenie w rozdziale 80115 § 4240 o w/w 
kwotę na zakup tablic interaktywnych do pracowni matematyki, 

- Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących wnioskuje o przesunięcie 26.800 zł: z 
rozdziału 80130 § 4210 kwoty 12.600 zł, z rozdziału 85410 § 4040 kwoty 2.135,93 zł i § 4210 
kwoty 12.064,07 zł do rozdziału 80130: § 4170 kwoty 600 zł, § 4260 kwoty 8.000 zł, § 4300 
kwoty 4.000zł, do rozdziału 85410: § 3020 kwoty 1.400 zł, § 4010 kwoty 7.800 zł, § 4260 
kwoty 5.000 zł. 

W związku ze zwiększonymi zadaniami w 2019 r. (zwiększenie oddziałów w 
szkołach ze względu na podwójny rocznik) i potrzebą zabezpieczenia płac i 
pochodnych w placówkach oświatowych publicznych oraz dotacji podmiotowej dla 
niepublicznych jednostek, Zarząd zmniejszył plan wydatków Zespołu Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących w rozdziale 80146 § 4700 o kwotę 11.084,38 zł, 
Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w rozdziale 80130 § 4210 o kwotę 12.600 
zł i Starostwa Powiatowego w rozdziale 80152 § 4010 o kwotę 134.545,62 zł, natomiast 
zwiększył plan wydatków Zakładu Doskonalenia Zawodowego w rozdziale 80115 § 2540 
o kwotę 75.030 zł i rozdziale 80130 § 2540 o kwotę 83.200 zł.  

 
Wszystkie powyższe zmiany zawarte zostały w uchwale Nr 37/137/2019  w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2019, która została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że szkoła powinna zapewniać gotową ofertę, praktyki                    
i pomoce dydaktyczne. 

 
Ad. VI.2.1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2019, zawierający następujące wnioski: 

1. Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy zwiększa się plan dochodów 
budżetowych w rozdziale 80143 § 0970 o kwotę 5 500,00 zł oraz plan wydatków 
budżetowych w rozdziale 80143 § 4210 o kwotę 5 500,00 zł. Powyższe zmiany dotyczą 
dochodów uzyskanych z tytułu szkoleń nauczycieli oraz z zakupem materiałów na te 
szkolenia. 
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2. Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy w zadaniu pn. „Przebudowa mostu w ciągu ulicy 
powiatowej Nr 3711N Tadeusza Kościuszki w lok. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 
0+000 do km 0+705” zmniejsza się plan wydatków na 2019 r. o kwotę 1 586 152,27 zł. 
Realizacja zadania w 2019 r. to kwota 1 241 780,00 zł, z tego: Środki z Funduszu Dróg 
Samorządowych – 841 246,00 zł; Środki z Gminy Nidzica – 200 267,00 zł; Środki Powiatu 
Nidzickiego – 200 267,00 zł. 
W związku z powyższym zmniejsza się plan dochodów budżetowych w rozdziale 60014 § 
6300 (dotacje z Gminy Nidzica)  o kwotę 519 201,25 zł, w rozdziale 60018 § 6350 (środki 
z FDS) o kwotę 547 749,76 zł oraz zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 60014 § 6050 
o kwotę 1 586 152,27 zł. Środki w kwocie 519 201,26 zł zabezpiecza się w planie wydatków 
Starostwa  (80130 § 4010). 

3. Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy zwiększa się plan dochodów 
w rozdziale 80130 § 0960 o kwotę 500,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 80115 § 4210 
o kwotę 500,00 zł. Powyższe zmiany związane są z otrzymaniem darowizny na organizację 
„XIII Powiatowego Przeglądu Pieśni i Piosenki Patriotycznej”. 

4. Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy zwiększa się plan dochodów 
budżetowych w rozdziale 85218 § 0970 o kwotę 1 000,00 zł oraz plan wydatków w 
rozdziale 85218 § 4210 o kwotę 1 000,00 zł. Powyższe zmiany związane są z uzyskaniem 
środków na koszty obsługi realizacji zadań z zakresu ustawy o rehabilitacji zawodowej i 
społecznej.  Środki przeznaczone zostaną na zakup materiałów biurowych (papier do 
drukarki i kserokopiarki, tonery itp.) oraz wyposażenie stanowiska pracy pracownika do 
obsługi zadań PFRON. 

5. Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy zwiększa się plan dochodów 
w rozdziale 80130 § 0830 o kwotę 22 180,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 80115 § 
4010 o kwotę 18 552,90 zł, § 4110 – 3 172,55 zł, § 4120 – 454,55 zł. Powyższe zmiany 
związane są z opieką wychowawczą w internacie  młodzieży z kursów. 

6. Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy przesuwa się środki w kwocie 1 834,00 
zł z rozdziału 85508 § 3110 na rozdział 85311 § 2820. Powyższe zmiany związane są z 
koniecznością zabezpieczenia środków na działalność WTZ. Zgodnie z rozporządzeniem 
Rady Ministrów PFRON ponownie ustalił dla poszczególnych samorządów powiatowych 
wysokość środków funduszu na realizację ustawowych zadań, uwzględniając wzrost 
środków funduszu z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów rocznego pobytu 
jednego uczestnika WTZ w wysokości 18 093,00 zł w roku bieżącym. Działalność WTZ w 
90 % finansowana jest ze środków PFRON, a w 10 % z budżetu powiatu.  

7. Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy przesuwa się środki w kwocie 800,00 
zł w ramach rozdziału 85395 z § 4017 na § 4177. Zmiany w planie wydatków budżetowych 
związane są z realizacją projektu „Aktywizujemy i usamodzielniamy-1” i wynikają z 
konieczności zabezpieczenia środków na wypłatę wynagrodzeń dla opiekunów-
wychowawców podczas wyjazdu edukacyjno-wzmacniającego. 

8. Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy zmniejsza się plan 
dochodów w rozdziale 75411 o kwotę 985,25 zł, w tym: § 0920 - 961,17 zł, § 0970 – 24,08 
zł; zwiększa się plan wydatków budżetowych w rozdziale 75411 § 4260  o kwotę 45,92 zł 
oraz zmniejsza się plan wydatków budżetowych w rozdziale 75411 o kwotę 1 031,17 zł, w 
tym: 4210 – 961,17 zł, § 4360 – 70,00 zł. Powyższe zmiany związane są z niższą niż 
planowano kwotą wpływów z odsetek na rachunkach bankowych oraz wpływów z tytułu 
obciążenia pracowników kosztami połączeń telefonicznych, a także z koniecznością 
zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów funkcjonowania monitoringu pożarowego.  

9. Zwiększa się plan dochodów budżetowych w rozdziale 85333 § 2690 o kwotę 25 800,00 zł 
oraz plan wydatków budżetowych w rozdziale 85333 § 4010 – 22 032,45 zł, § 4110 – 
3 767,55 zł. Powyższe zmiany związane są przyznaniem przez Ministra Rodziny, Pracy i 
Polityki Społecznej środków Funduszu Pracy na finansowanie w 2019 roku kosztów 
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nagród specjalnych oraz składek na ubezpieczenia społeczne od nagród specjalnych 
pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. 

10. Wprowadza projekt pn. „Podróżowanie Buduje Partnerstwo Włączające” realizowany 
przez Zespół Szkół Ogólnokształcących w latach 2019-2021 w ramach programu 
ERASMUS. Całkowita wartość projektu wynosi 97 935,60 zł, z tego plan na 2019 r. w 
kwocie 17 200,00 zł przeznaczony zostanie na wyjazd nauczycieli do Turcji. W związku z 
powyższym zwiększa się plan dochodów w rozdziale 80195 § 2001 o kwotę 17 200,00 zł 
oraz plan wydatków w rozdziale 80195 § 4301 – 4 000,00 zł, § 4411 – 200,00 zł, § 4421 – 
13 000,00 zł.  

11. Wprowadza projekt pn. „Pełną parą naprzód” realizowany przez Zespół Szkół 
Ogólnokształcących w latach 2019-2021 w ramach programu ERASMUS. Całkowita 
wartość projektu wynosi 135 224,02 zł, z tego plan na 2019 r. w kwocie 19 800,00 zł 
przeznaczony zostanie na wyjazd nauczycieli do Hiszpanii. W związku z powyższym 
zwiększa się plan dochodów w rozdziale 80195 § 2001 o kwotę 19 800,00 zł oraz plan 
wydatków w rozdziale 80195 § 4211 – 500,00 zł, § 4301 – 5 500,00 zł, § 4411 – 300,00 zł, 
§ 4421 – 13 300,00 zł, § 4431 – 200,00 zł.  

12. Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy zwiększa się plan dochodów w rozdziale 
80120 § 0970 o kwotę 1 298,88 zł, § 0960 – 500,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 
80120 § 4300 o kwotę 1 798,88 zł. Powyższe zmiany związane są z kosztami związanymi z 
wymianą szyb w sali gimnastycznej. 

13. W związku z koniecznością zabezpieczenia środków na dotację przekazywaną na technika 
i szkoły zawodowe dla Warmińsko-Mazurskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego 
dokonuje się następujących zmian w planie wydatków budżetowych: zwiększa się plan w 
rozdziale 80115 § 2540 o kwotę 75 500,00 zł, w rozdziale 80130 § 2540 o kwotę 25 500,00 
zł. Środki w wysokości 101 000,00 zł przesuwa się z rozdziału 75702 § 8070 (obsługa 
papierów wartościowych, kredytów i pożyczek) – 50 000,00 zł, rozdziału 85495 § 2540 
(dotacja dla OREW) – 25 000,00 zł oraz 75818 § 4810 (rezerwa ogólna) – 25 000,00 zł.  

 
Uwag nie było. Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt 

uchwały. 
 
Ad. VI.2.2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2039  zawierający: 
-  uaktualnienie planu dochodów i wydatków budżetu na 2019 rok, zgodnie z uchwałą Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu; 
- w załączniku przedsięwzięć: 
1) dokonuje się zmian w zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa mostu w ciągu ulicy powiatowej 

Nr 3711N Tadeusza Kościuszki w lok. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 0+000 do km 
0+705”, a mianowicie zmniejsza się limit wydatków na 2019 r. o kwotę 1 586 152,27 zł oraz 
zwiększa się limit wydatków na 2020 r. o kwotę 1 586 102,27 zł.  
Całkowita wartość zadania po zmianach: 17 405 579,89 zł, z tego: 
2019 r. – 1 241 780,00 zł, z tego: 
Środki z Funduszu Dróg Samorządowych – 841 246,00 zł; 
Środki z Gminy Nidzica – 200 267,00 zł; 
Środki Powiatu Nidzickiego – 200 267,00 zł. 
2020 r. – 16 163 799,89 zł, z tego: 
Środki z Funduszu Dróg Samorządowych – 10 728 490,92 zł; 
Środki z Gminy Nidzica – 2 717 654,48 zł; 
Środki Powiatu Nidzickiego – 2 717 654,49 zł. 
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2) zmiany w zadaniu inwestycyjnym pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1558N na odcinku 
Safronka-Wiłunie-Powierż”, a mianowicie zmniejsza się limit wydatków na 2020 r. o kwotę 
225 233,26 zł.  
Całkowita wartość zadania po zmianach wynosi 6 004 929,70 zł, z tego: 
2019 r. – 392 229,70 zł, z tego: 
Środki z Gminy Janowiec Kościelny – 196 114,85 zł; 
Środki Powiatu Nidzickiego – 196 114,85 zł. 
2020 r. – 5 612 700,00 zł, z tego: 
Środki z Funduszu Dróg Samorządowych – 3 873 262,12 zł; 
Środki z Gminy Janowiec Kościelny – 869 718,94 zł; 
Środki Powiatu Nidzickiego – 869 718,94 zł. 

3) zmiany w zadaniu inwestycyjnym pn. „Rozbudowa drogi powiatowej ulicy Nr 3722N 
Olsztyńskiej i Nr 1978N dr.kraj. nr 7-Nidzica poprzez budowę ciągu pieszo-rowerowego na 
odcinku od drogi wojewódzkiej nr 545 do drogi krajowej nr 7”, a mianowicie zwiększa się limit 
wydatków na 2020 r. o kwotę 15 326,00 zł.  
Całkowita wartość zadania po zmianach wynosi 3 244 343,12 zł, z tego: 
2020 r. – 3 244 343,12 zł, z tego: 
Środki z Funduszu Dróg Samorządowych – 1 699 510,28 zł; 
Środki z Gminy Nidzica – 772 416,42 zł; 
Środki Powiatu Nidzickiego – 772 416,42 zł. 

4) dodanie projektu pn. „Podróżowanie Buduje Partnerstwo Włączające” realizowanego przez 
Zespół Szkół Ogólnokształcących w latach 2019-2021 w ramach programu ERASMUS. 
Całkowita wartość projektu wynosi 97 935,60 zł, z tego: 2019 r. – 17 200,00 zł; 2020 r. – 
58 976,60 zł; 2021 r. – 21 759,00 zł. 

5) dodanie projektu pn. „Pełną parą naprzód” realizowanego przez Zespół Szkół 
Ogólnokształcących w latach 2019-2021 w ramach programu ERASMUS. Całkowita wartość 
projektu wynosi 135 224,02 zł, z tego: 2019 r. – 19 800,00 zł; 2020 r. – 79 740,60 zł; 2021 r. – 
35 683,42 zł. 

Uwag nie było. Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt 
uchwały. 

 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Inspektor 

/-/ Małgorzata Jarka   Starosta 
 / - / Marcin Paliński 
 Wicestarosta  

/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 
 


